



PÜR BAĞIMSIZ DENETİM YEMİNLİ
MALİ MÜŞAVİRLİK
ANONİM ŞİRKETİ

05.01.2026
Sirküler, 2026/03

Sayın Meslektaşımız;

Konu: 2026 Yılı Asgari Ücret Tutarı Belirlendi.

Asgari ücret tutarı 1.1.2026 – 31.12.2026 tarihleri arasında geçerli olmak üzere **aylık brüt 33.030,00 TL, aylık net 28.075,50 TL** olarak belirlenmiştir.

2026 yılı aylık asgari ücretin ayrıntılı hesaplaması aşağıdaki gibidir;

Brüt Aylık Asgari Ücret	33.030,00 TL
SGK Primi (%14)	4.624,20 TL
İşsizlik Sigorta Primi (%1)	330,30 TL
Gelir Vergisi	0,00 TL
Damga Vergisi	0,00 TL
Kesintiler Toplamı	4.954,50 TL
Net Asgari Ücret	28.075,50 TL
Brüt Günlük Asgari Ücret	1.101,00 TL

İşveren Maliyeti ise şöyledir;

İmalat Sektörü - 5 Puan SGK Prim İndirimi Uygulanmıştır.

Brüt Asgari Ücret	33.030,00 TL
SGK Primi İşveren Payı (%16,75)	5.532,53 TL
İşveren İşsizlik Sigorta Primi (%2)	660,60 TL
İşverene Toplam Maliyet	39.223,13 TL



PÜR BAĞIMSIZ DENETİM YEMİNLİ
MALİ MÜŞAVİRLİK
ANONİM ŞİRKETİ

Diğer Sektörler - 2 Puan SGK Prim İndirimi Uygulanmıştır.

Brüt Asgari Ücret	33.030,00 TL
SGK Primi İşveren Payı (%19,75)	6.523,43 TL
İşveren İşsizlik Sigorta Primi (%2)	660,60 TL
İşverene Toplam Maliyet	40.214,03 TL

Bilgilerinize Sunarız.

Saygılarımızla,
**PÜR BAĞIMSIZ DENETİM
YEMİNLİ MALİ MÜŞAVİRLİK A.Ş.**